

TO: WVUSD Families
FROM: Emmalyn Coles, MBA - Director of Nutrition Services
DATE: March 13, 2020
SUBJECT: Meals for Students

The Walnut Valley Unified School District will be under school closure beginning March 16, 2020. However, Nutrition Services will continue to be a resource for students and families. Starting on Monday, March 16, meals will be available for pick-up, Monday through Friday, until further notice.

Meals are available to children ages 18 and under and can be obtained through a drive-thru service at designated locations to allow for maximum efficiency and safety. For students and families without vehicle transportation, a walk-up “Grab & Go” pick up method will be available. **Children must be physically present** for either method and do not need to exit the vehicle. All meals must be taken and eaten off-site; there will be no congregating at these locations. Children do **NOT** need to be students of WVUSD to receive meals. Meals will be provided at no cost to the families.

Time frame for this service will be 7:30 am-10:00 am. Locations will be the main parking lots of the following schools:

Walnut High School – Staff parking lot

Diamond Bar High School – In front of the gym.

We are happy to inform you that we are also partnering with other neighboring school districts’ Food & Nutrition Services Departments to create broader access in the event the above locations cannot be accessed by members of the community without transportation. Alternate feeding sites at other districts will be posted on our website www.walnutnutrition.org.

We thank you for your patience and cooperation during this time. For meal service questions, please contact us at (909) 595-1261 x31322 or nutrition@wvusd.k12.ca.us.

Respectfully,

Emmalyn Coles, MBA

Director of Nutrition Services

备忘录

致: 核桃谷联合学区家庭们

自: Emmalyn Coles, MBA -营养餐服务部主任

日期: 2020年3月13日

主题: 家庭餐点

核桃谷联合学区将于2020年3月16日开始停课关闭。但是，营养服务部门还会继续提供学生和家庭资源。从3月16日星期一开始，将在周一至周五提供餐点领取，直至另行通知。

餐点的提供适用于18岁及以下的儿童，为了达到最高的效率 and 安全性，我们将在指定地点以“得来速”（drive-thru）服务发送餐点；没有交通工具的学生和家庭，我们采取“领了就走”（Grab&Go）方式。无论是那一种方式，儿童必须在现场，但不需要下车。所有餐点都必须带离现场，不可在现场食用；这些地点不是聚餐的场所。非WVUSD的学童也可领取餐点，所有膳食都是免费提供给家庭。

这项服务的时段； 7:30 am-10:00am。地点将是以下学校的主要停车场:

核桃高中-教职员工停车场

钻石吧高中-体育馆前

我们很高兴地让您也知道，如果没有交通工具可到达上述地点的社区家庭，我们也已经与其他邻近学区的食品营养餐服务部门合作，以更广泛地提供营养餐的机会，其他学区的营养餐地点将会发布在我们的网站www.walnutnutrition.org。

感谢您在这段时间内的耐心配合。有关餐饮服务方面的问题，与我们联系；电话（909）595-1261 x31322，或电子邮件nutrition@wvusd.k12.ca.us。

此致，

Emmalyn Coles, MBA

营养餐服务部主任